
 

Zápisnica z 20.zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Slivníku,  

konaného dňa 13. februára  2025  

 
Prítomní: 

 
starosta obce: Ing. Ján Michalko            

poslanci OZ: viď príloha k zápisnici – Prezenčná listina 

   

hlavný kontrolór obce -  Ing. František Feďák                                                                                 

                                                                

                                  

Program – podľa pozvánky 
 

K bodu: 1. Otvorenie a schválenie programu: 

 

- zasadnutie otvoril a viedol starosta obce Ing. Ján Michalko 

- starosta obce privítal prítomných poslancov obecného zastupiteľstva 

- starosta obce prečítal Uznesenie č. 1/20/2025 

Obecné zastupiteľstvo v Slivníku podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p. schvaľuje : Program rokovania Obecného zastupiteľstva 

Za bolo 7 poslancov OZ 

 

 

K bodu: 2. Voľba návrhovej komisie, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice: 

 

 -    starosta obce určil do návrhovej komisie:  

poslankyňu PhDr. Ivetu Sokolovú  

poslanca Ing. Patrika Bertu 

- starosta obce prečítal Uznesenie č. 2/20/2025 – do návrhovej komisie sú starostom 

určení poslanci PhDr. Iveta Sokolová a Ing. Patrik Berta 

- za bolo 7 poslancov OZ 

 

- starosta obce za zapisovateľa a overovateľov zápisnice určil:  

        - zapisovateľa: - Bednárikovú Stanislavu 

   

- overovateľov: - Ing. Radovan Novák 

    - Ignác Peter  

  

- OZ zobralo na vedomie určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice -                

Uznesenie č. 3/20/2025 – za bolo 7 poslancov OZ 

  



  

 

K bodu: 3. Kontrola uznesení a správa o činnosti Obecného úradu: 

 

- starosta obce prečítal Uznesenia a správu o činnosti Obecného úradu  

- starosta obce prečítal Uznesenie č. 4/20/2025 

Poslankyňa Sokolová sa pýta na stretnutie s kňazmi ohľadne obecného satelitu, kňazi 

súhlasia, ale aby bolo vysielanie omší len v obci, nie mimo nej. 

Obecné zastupiteľstvo v Slivníku podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení berie na vedomie Kontrolu uznesení a správu o činnosti obecného úradu. 

– za bolo 7 poslancov OZ 

 

 

K bodu: 4. Správa o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra za rok 2024 

 

- starosta obce vyzval hlavného kontrolóra p. Feďáka, aby predniesol správu o kontrolnej 

činnosti za predchádzajúci rok 2024 

Poslankyňa Sokolová chce, aby správu dostávali a j elektronicky. 

 - následne starosta obce prečítal Uznesenie č. 5/20/2025 – za bolo 7 poslancov OZ 

 

K bodu: 5. Rozpočtové opatrenie č. 5/2024 z 31.12.2024 

 

- rozpočtové opatrenie č. 5/2024 bolo poslancom zaslané spolu s pozvánkou 

  - starosta obce prečítal Uznesenie č. 6/20/2025 – za bolo 7 poslancov OZ  

 

 

K bodu: 6. Stanovisko hlavného kontrolóra k rozpočtu obce 

 

- starosta obce vyzval hlavného kontrolóra aby predniesol stanovisko k rozpočtu obce 

- stanovisko hlavný kontrolór spracoval na základe návrhu rozpočtu, rozpočet bol vyvesený 

15 dní pred schválením na úradnej tabuli obce. Hlavný kontrolór odporúča OZ schváliť 

rozpočet obce.  

 

- starosta obce prečítal Uznesenie č. 7/20/2025 – za bolo 7 poslancov OZ  

 

 

K bodu: 7. Rozpočet obce na rok 2025 s výhľadom na rok 2026 a rok 2027 

 

 - poslanec Berta otvoril tému združenia, súbor Slivníčan chce nahrať CD, vydanie 

samotného CD stojí dosť, preto by bola lepšia podpora z obce. Ďalej poslanci navrhujú rozdeliť 

peniaze aj pre požiarnikov, tento rok sa bude konať súťaž v obci. 



  

- poslankyňa Sokolová  navrhuje schváliť rozpočet, navrhuje podporiť  aj spevácky súbor, je 

to pekné , že je niečo také v obci. 

 

- starosta obce prečítal Uznesenie č. 8/20/2025– za bolo 7 poslancov OZ  

 

 

K bodu: 8. Plán hlavných investičných úloh na rok 2025 

 

- starosta obce prečítal plán hlavných investičných úloh na rok 2025: 

- začatie výstavby kanalizácie 

-  výstavba chodníka v obci od križovatky po cintorín 

- trávenie voľného času – priestor pri starej škole 

- zriadenie kuchynského kútika v budove starej školy 

- osadenie obrubníkov na ľavej strane cintorína v dvoch dĺžkach  

- prekrytie priekopy pri zbernom mieste oproti cerkvi, poslanec Ignác sa pýta či by sa to 

nemalo robiť až po ukončení kanalizácie 

- spevnenie priekopy pri zaústení do Tereble / ostalo z minulého roku/  

- výsadba kríkov na cintoríne 

-  kamerový systém, poslanec Ignác navrhuje ak by bola vyhlásená nejaká výzva 

z ministerstva,  aby sme sa zapojili 

- drenáž v hornej časti cintorína, navrhuje poslanec Novák Peter 

- osvetlenie cintorína z hornej časti, navrhuje poslanec Bednárik namontovať 2-3 svetla 

a pripojiť k verejnému osvetleniu 

 

- starosta obce prečítal Uznesenie č. 9/20/2025 – za bolo 7 poslancov OZ  

 

 

K bodu: 9. Stanovisko hlavného kontrolóra k preklenovaciemu úveru:  

  

- starosta obce vyzval, aby zaujal stanovisko k tomuto bodu 

- poslanec Bednárik sa pýta či je schválený úver aj na Trávenie voľného času, starosta 

odpovedá nie ešte to nie schválené. 

 

- starosta obce prečítal Uznesenie č. 10/20/2025 – za bolo 7 poslancov OZ  

 

 

 

 



K bodu: 10. Prejednanie preklenovacieho úveru za účelom prefinancovania schváleného 

projektu z PPA /Pôdohospodárska platobná agentúra/:  

 

- starosta obce informuje o preklenovacom úvere, ktorý je potrebný na Výstavbu chodníka 

v obci Slivník vo výške 101 500 EUR a na Trávenie voľného času vo výške 82 000 EUR. 

-  starosta obce prečítal Uznesenie č. 11/20/2025 – za bolo 7 poslancov OZ  

  

 

 

 

 

 

 

 K bodu: 11. Rôzne:  Deň obce: 

 

 Poslanec Ignác nie je za taký deň, ako bol doteraz. 

Poslanci navrhujú urobiť deň pre deti a rodiny na futbalovom ihrisku -športový deň , určenie 

termínu sa presúva na ďalšie zasadnutie v máji. Deň obce sa ruší. 

 

   Informácia o Jednote dôchodcov Slovenska 

 

Starosta obce informuje poslancov o Jednote dôchodcov na Slovensku, na založenie je 

potrebné  6 členov. Ženy môžu vstupovať od 60 rokov, muži od 62 rokov. Organizujú rôzne 

aktivity pre dôchodcov. Poslanci navrhujú urobiť pozvánku a stretnúť s dôchodcami. 

V prípade záujmu obec poskytne pre dôchodcov priestory. 

 

 

K bodu: 12. Diskusia: 

 

Poslanec Peter Novák navrhuje, aby sa vyhlásilo v obecnom rozhlase, že obecný satelit 

končí k 30.6.2025. Poslanec Ignác navrhuje stretnutie s firmou ANTIK. 

 

 

K bodu: 13. Záver:  

 

- starosta obce poďakoval poslancom OZ za účasť 

 - zasadnutie bolo ukončené o 20:25 hod 

 Zapisovateľ: 

 

Stanislava Bednáriková  __________________________ 

 



Overovatelia zápisnice: 

 

Ing. Radovan Novák   __________________________    

 

Peter Ignác    __________________________                                                                                           

                                                                                        

V Slivníku dňa 13. februára 2025 

 

Ing. Ján Michalko 

     starosta obce 

  


